



Midireni Masara Association Of Alberta-Ca

🛂 2025 بيان بمناسبة يوم الذكري في كندا 🛂

في هذا اليوم، الحادي عشر من نوفمبر، نقف مع جميع الكنديين إجلالًا وتقديرًا لتضحيات الرجال والنساء في القوات المسلحة والشرطة الملكية الكندية، الذين بذلوا أر واحهم دفاعًا عن الحرية والسلام.

مناسبة وطنية عظيمة، نعبر فيها عن امتناننا العميق لكل من ساهم في حماية قيم الإنسانية (Remembrance Day) يُعد يوم الذكرى وحتى يومنا هذا والعدالة، ونستحضر أرواح من فقدوا حياتهم في الحروب والنزاعات، منذ الحرب العالمية الأولى وحتى يومنا هذا

نرتدي زهرة الخشخاش الأحمر رمزًا للتضحية، ونلتزم بدقيقتين من الصمت عند الساعة الحادية عشرة صباحًا تخليدًا لذكراهم، مؤكدين الشعوب علم يسوده السلام والتفاهم بين الشعوب

ذكرى أولئك الذين ضحّوا في سبيل الوطن، نؤكد أن Midireni Masara Association Of Alberta-Ca وإذ تُحيي رابطة يتضحياتهم ستظل خالدة في وجداننا وقلوبنا

لن يشيخوا كما شيخنا نحن الباقين لن يرهقهم العمر و لن تدينهم السنين ، سنذكرهم

إعلام رابطة ميديرني مسراا 2025 نوفمبر 11

Midireni Masara Association of Alberta-Ca

■ Statement on Remembrance Day in Canada 2025

On this day, November 11th, we stand with all Canadians in reverence and appreciation for the sacrifices of the men and women of the Armed Forces and the Royal Canadian Mounted Police who gave their lives in defense of freedom and peace.

Remembrance Day is a great national occasion to express our deep gratitude to all who have contributed to upholding the values of humanity and justice, and to remember those who have lost their lives in wars and conflicts, from the First World War to the present day.

We wear the red poppy as a symbol of sacrifice, and we observe two minutes of silence at 11:00 a.m. in their memory, reaffirming our ongoing commitment to striving for a world of peace and understanding among all peoples.

As the Midireni Masara Association of Alberta-Ca commemorates those who sacrificed their lives for their country, we affirm that their sacrifices will forever remain in our hearts and minds.

They will not grow old like the rest of us; age will not weary them, nor will the years condemn them. We remember them.

Midireni Masara Association Media November 11, 2025